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Maastricht, 17 juni 2020 
 
Betreft: Art. 47 vragen SP - de financiële staat van Maastricht vanwege de voortdurende coronacrisis. 
 
Geacht college, 

Sinds de coronacrisis hebben tientallen gemeenten hun inkomsten sterk zien dalen en de uitgaven 
flink zien stijgen. In veel gemeenten, waaronder ook Maastricht, zijn er grote zorgen over de 
financiële staat van hun gemeente. De fractie van de SP heeft daarom de volgende vragen aan het 
college. 
   
1. Hoe hoog zijn de extra uitgaven van de gemeente door de coronacrisis in 2020 tot nu toe? Is dit 

uit te splitsen in sectoren?  
2. Welke uitgaven die gerelateerd zijn aan de coronacrisis - indien mogelijk per sector- verwacht u 

voor de rest van het jaar? Kunt u uw antwoord toelichten? 
3. Is het aantal aanvragen in het kader van de Participatiewet/bijstand gestegen en welke 

financiële gevolgen zal dat hebben voor de gemeentebegroting? 
4. Is het aantal aanvragen bij de Kredietbank en schuldhulpverlening gestegen of stijgende en 

welke gevolgen heeft dat voor de bijdrage van de gemeente aan de gemeenschappelijke 
regeling? 

5. Hoe hoog zijn de niet ontvangen inkomsten van de gemeente in 2020 als gevolg van de 
coronacrisis, bijvoorbeeld dalende inkomsten uit (uitgestelde) precariobelasting, 
toeristenbelasting, marktgelden, verhuur gemeentelijk onroerend goed, verhuur van 
sportvelden, e.d.?  

6. Wat zijn de gevolgen van de coronacrisis voor de komende begroting? Kunt u uw antwoord 
toelichten?  

7. Hoe verhouden de gevolgen van de hogere uitgaven vanwege de voortdurende coronacrisis zich 
met de krappe budgetten voor de Jeugdzorg en de Wmo? Kunt u uw antwoord toelichten?  

8. Hoe gaat u de kosten opvangen die uitgegeven zijn? Kunt u uw antwoord toelichten?  
9. Wat gaat u doen om de huidige financiële tekorten op te lossen? Kunt u uw antwoord 

toelichten?  
10. Wat gaat u doen om (meer) compensatie bij het Rijk te krijgen en welke verwachting heeft u van 

de ontwikkeling van het gemeentefonds? Kunt u uw antwoord toelichten? 
 
In afwachting van uw antwoord, 
 
Met vriendelijke groet,  
Ariane Schut, 
Fractievoorzitter SP 


